
Raadsvragen Erftoegangsweg N340
De werkzaamheden aan de Vechtdalverbinding vorderen gestaag. 
Onlangs is het nieuwe tracé van de N340 geopend en ook een deel van de 
fietspaden en erftoegangswegen langs die N340 is inmiddels in gebruik. 
Het doel is een veilige - en betere doorstroming van het verkeer. Wat de 
doorstroming op het nieuwe tracé betreft lijkt dit zeker het geval te zijn. Of 
de erftoegangswegen veiliger zijn? - daar hebben wij als CDA-fractie nogal 
zorgen over.
 
Over die zorgen is de afgelopen jaren veel gezegd én geschreven en de 
CDA-fractie heeft indringend gewaarschuwd over het ontstaan van 
gevaarlijke situaties bij vermenging van alle verkeer op de 
erftoegangswegen. We hebben de volgende vragen aan het 
college/verantwoordelijk portefeuillehouder:

• Bent u op de hoogte dat de erftoegangsweg (tussen de 
Engellandweg en de Koesteeg) nogal problemen oplevert?

• Is het college/de wethouder het met ons eens:
• dat dit gedeelte veel te smal is voor landbouwvoertuigen?
• dat het passeren van landbouwvoertuigen nagenoeg onmogelijk 

is, dan wel voor zeer gevaarlijke situaties zorgt?
• dat kwetsbare weggebruikers, zoals fietsers hierbij in het gedrang 

komen en het kan leiden tot zeer onveilige situaties of zelfs 
ongevallen?

• Welke mogelijkheden ziet u om op korte termijn deze situatie op een 
passende wijze op te lossen?

De CDA-fractie wil ongelukken op deze weg voorkomen en daarom 
inzetten op een veilige verkeerssituatie voor alle weggebruikers!  


